
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

PROCES – VERBAL 
 

                   

                             Încheiat astăzi 28.03.2014   

                             Şedinţa este deschisă  de către secretarul primăriei. 

 

 Domnilor consilieri, 

 

Aţi fost convocaţi în şedinţă extraordinară  prin  dispoziţia domnului 

primar nr. 184 din 24.03.2014. Din consultarea  condicii de prezenţă rezultă că  

din cei 13 consilieri care compun Consiliul Local Izbiceni sunt prezenţi 13. Îl 

rog pe domnul preşedinte de şedinţă să vă prezinte ordinea de zi a lucrărilor 

şedinţei ordinare. 

                             

 Domnilor consilieri, 

 

Aşa cum aţi luat cunoştinţă din invitaţia trimisă de domnul secretar, vă 

rog să-mi permiteţi  să prezint proiectul ordinii de zi : 

1. Proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului local de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2014. 

2. Proiect de hotărâre privind majorare contribuţie lunară a beneficiarilor 

Centrului medico-social Corabia. 

3. Propuneri, întrebări, interpelări. 

Preşedinte de şedinţă ales în condiţiile art. 35 alin. 1 din Legea nr. 

215/2001 republicată cu modificările şi completările ulterioare este domnul 

consilier Voinea Alexandru-Ginu.  

Consult consiliul dacă nu sunt şi alte probleme ce nu suferă amânare, 

binenţeles dacă sunt respectate şi prevederile art. 45 din Legea nr. 215/2001 

republicată cu modificările şi completările ulterioare privind administraţia 

publică locală privind existenţa raportului de specialitate al compartimentului 

de resort al aparatului de specialitate al primarului şi dacă comisia de 

specialitate s-a pronunţat asupra problematicei ce se constituie de urgenţă. 

În acest sens domnul primar propune introducerea următoarelor proiecte 

de hotărâre : 

 Proiect de hotărâre privind acceptare sponsorizare. 

 Proiect de hotărâre privind utilizarea fondului de rulment aflat la 

dispoziţia Consiliului local pentru obiectivul de investiţii :împrejmuire 

monumentul eroilor. 

 Proiect de hotărâre privind desfăşurarea activităţii de curăţenie ăn 

comună. 

Se supune la vot ordinea de zi şi cu 11 voturi pentru şi două voturi 

abţinere : Gulie Marian şi Stanciu Florea se aprobă. 

Domnilor consilieri vă mulţumesc pentru încrederea acordată şi vă asigur 

că voi căuta să conduc lucrările şedinţei conform legislaţiei în vigoare. 



În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din legea nr. 215/2001 

republicată cu modificările şi completările ulterioare privind administraţia 

publică locală, îl rog pe domnul secretar Chelu Nelu să vă supună spre aprobare 
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Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul unu al ordinii de zi unde 

o invit pe doamna Soare Stela – inspector cheltuieli  să prezinte raportul 

compartimentului de specialitate pentru susţinerea proiectului de hotărâre 

iniţiat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul unu al ordinii de zi domnul 

consilier Golgojan Vasile – secretar comisie economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, prezintă raportul şi avizul favorabil al 

acesteia privind proiectul de hotărâre rectificarea bugetului local de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2014. Acelaşi raport şi aviz favorabil îl prezintă şi domnul 

consilier Mihalcea Silvius-Gabriel – preşedinte comisie juridică şi de disciplină, 

protecşie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul unu al 

ordinii de zi vă supun la vot proiectul de hotărâre în forma în care a fost 

prezentat de către iniţiator şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul doi al ordinii de zi unde îl 

invit pe domnul Cherlu Nelu - secretar să prezinte raportul compartimentului de 

specialitate pentru susţinerea proiectului de hotărţre iniţiat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul doi al ordinii de zi domnul 

consilier Gulie Marian – preşedinte comisie învăţământ, sănătate, cultură, 

familie şi protecţie socială, protecţie copii, prezintă raportul şi avizul favorabil 

al acesteia cu privire la proiectul de hotărâre iniţiat. Acelaşi raport şi aviz 

favorabil este prezentat şi de către domnul Mihalcea Silvius-Gabriel – 

preşedinte comisie juridică şi de disciplină, protecţie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul doi al 

ordinii de zi vă supun la vot proiectul de hotărâre în forma în care a fost 

prezentat de către iniţiator şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul înscris în afara ordinii de 

zi cu privire la acceptare sponsorizare în sumă de 2.000 lei pentru procurare 

echipament sportiv pentru echipa de fotbal din partea S.C. Coratermoinstal 

S.R.L: Corabia. 

Pe marginea materialului prezentat domnul consilier Fota Ion – 

preşedinte comisie economică-financiară, agricultură, amenajarea teritoriului şi 

urbanism prezintă raportul şi avizul favorabil al acesteia cu privire la proiectul 

de hotărâre iniţiat. 

Acelaşi raport şi aviz favorabil îl prezintă şi domnul Mihalcea Silvius-

Gabriel – preşedinte comisie juridică şi de disciplină, protecţie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat în afara ordinii de zi vă 

supun la vot proiectele de hotărâre aşa cum au fost prezentate de către iniţiator 

şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la următorul punct înscris în afara 

ordinii de zi şi anume utilizarea fondului de rulment aflat la dispoziţia 

consiliului local pentru obiectivul de investiţii : împrejmuire monumentul 

eroilor. 



Pe marginea materialului prezentat doimnul Golgojan Vasile – secretar 

comisie economică-financiară, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, 

prezintă raportul şi avizul favorabil al acesteia privind proiectul de hotărâre 

iniţiat. Acelaşi raport şi aviz favorabil îl prezintă şi domnul Mihalcea Silvius-

Gabriel – preşedinte comisie juridică şi de disciplină, protecţie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat în afara ordinii de zi vă 

supun spre aprobare proiectul de hotărâre aşa cum a fost prezentat de către 

iniţiator şi cu un număr de şapte voturi pentru şi şase voturi împotrivă se 

aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la ultimul punct înscris în afara 

ordinii de zi privind activitatea de curăţenie desfîşurată în comunaă în cursul 

lunii aprilie. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul înscris în afara ordinii de zi 

domnul consilier Mihalcea Silvius-Gabriel – preşedinte comisie juridică şi de 

disciplină, protecţie mediu şi turism, prezintă raportul şi avizul favorabil al 

acesteia privind proiectul de hotărâre iniţiat. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul 

dezbătut mai sus vă supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la 

activitatea de curăţenie ce se va desfăşura în comună şi cu unanimitate de voturi 

se aprobă.                   

Domnilor consilieri vă rog să trecem la ultimul punct al ordinii de zi unde 

domnul consilier Gulie Marian arată că urmare a dezbaterii în plen a proiectului 

de hotărâre privind activitatea de curăţenie în comună este obligat să-şi 

manifeste nemulţumirea faţă de mizeria din comună cât şi de modul de 

amplasare a platformelor de gunoi. De asemenea solicită răspuns cu privire la 

fonduri necesare lucrării de canalizare cât şi utilizarea grederelui pe uliţele din 

comună  

Domnul consilier Stanciu Florea propune introducerea de piatră pe uliţele 

din jurul satului. 

Nemaifiind discuţii, domnul preşedinte de şedinţă anunţă epuizarea 

tuturor punctelor înscrise pe ordinea de zi şi declară închise lucrările şedinţei 

extraordinare a Consiliului Local Izbiceni. 

 

 

 Preşedinte de şedinţă,                  Secretar, 

       Voinea Alexandru-Ginu                     N. Chelu              

    


